

## الشركة العامة للصوامع والتخزين

١ ميدان السواح - سراى القبة - القاهرة

### جلسة بيع بالمظاريف المغلقة

تعلم الشركة عن عقد جلسه بيع بالمظاريف المغلقة لبيع جهاز اختبار الطرود والبضائع باستخدام اشعة XRAY موديل XIS-1818 DV 200 KV ماركة استروفيزيكس بلد المنشأ امريكا جديد لم يستعمل.

- بجلسة يوم الاحد الموافق ٢٠٢٤/١٢/٢٩ الساعة ١٢ ظهرا بمبنى الادارة العامة بالعنوان الموضح بعالية .

• يتم شراء كراسة الشروط بقيمة (١٠٠٠٠ جنيه) (الف جنيه) من خزينة الشركة بالادارة العامة - (١) ميدان السواح - سراى القبة - القاهرة.

— التأمين الابدائى قدره ٢٠٠٠٠٠٠ جنيه ( مائتان الف جنية ) يزداد إلى ٣٠% تأمين نهائى عند الترسية .

- شرط دخول جلسه البيع المعاينه وتقديم كراسه الشروط موضحا بها الاسعار غير شاملة الضرائب وصوره البطاقه الضريبية والسجل التجارى فى مظروف مغلق يسلم باليد يوم الجلسه.

- يتحمل العميل الراسي عليه الجهاز مسنولية سداد كافة الرسوم والمصاريف والضرائب اللازمة.





## General Company for Silos & Storage

1 El-Sawwah Square, Saray El-Kobba, Cairo

### Selling Meeting with Sealed Envelopes

The company announces holding of selling meeting with sealed envelopes to sell the following:

- (1) One new (unused) pallet and cargo X-RAY inspection system

**Model:** X1S-1818 DV 200 KV

**Brand:** Astrophysics

**Country of Origin:** USA

- On Sunday 29/12/2024 at 12 o'clock noon at the General Administration Building at the a/m address.

- Tender document is available at the Company treasury at a/m address against L. E 1000 (only one thousand Egyptian pounds).
- Bid bond with amount of L.E 200000 (only two hundred thousand Egyptian pounds) to be increased to 30% as a final guarantee on award.

- On site preview is an essential condition to participate in the selling meeting as well as to submit the tender document including the quotation; tax excluded, accompanied with the tax card and commercial register in a sealed envelope hand delivered on meeting.

-The awarded bidder is responsible for paying all the needed fees and taxes.